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Sergiu Manea (BCR), despre boicotarea bancii: Conversatiile cu companiile de stat

au fost civilizate; îndemnul a fost unul la calm 

Banca Comerciala Româna a avut  conversatii foarte civilizate cu companiile de stat, iar îndemnul 

conducerii clasei politice a fost unul la calm si rationalitate si asta  am experimentat, a explicat, marti,

presedintele executiv al BCR, Sergiu  Manea, într-o conferinta de presa, întrebat despre reactia emotionala 

la votul exprimat de Austria în cadrul Consiliului JAI pe tema aderarii  României la Spatiul Schengen. 

"Toate conversatiile noastre pe care le-am avut cu companiile de stat au  fost foarte, foarte civilizate si s-au ancorat

pe gradul lor de  satisfactie în serviciul pe care-l oferim, în calitatea consilierii pe  care o oferim. Rugamintea

noastra a fost ca orice decizie pe care o  companie sau alta o va lua sa tina seama de interesul acelei companii pe 

termen mediu si lung, respectiv de sustenabilitatea relatiei si de  constructia unui parteneriat cu banca respectiva.

Asa cum întreaga  verticala executiva a statului român a spus-o, cu exceptia pe care ati  invocat-o, aici ma refer la

presedintii celor doua partide politice, ma  refer la Palatul Cotroceni, îndemnul a fost unul la calm si  rationalitate

si pot sa va spun ca asta am experimentat", a declarat  Sergiu Manea, întrebat daca banca a pierdut clienti,

companii de stat,  dupa ce ministrul Transporturilor, Sorin Grindeanu, a anuntat ca unele  companii din subordinea

Ministerului Transporturilor si-au anuntat  intentia de a-si muta conturile de la bancile austriece la CEC.

Sergiu Manea a spus ca în acea perioada s-a mutat la sucursala din  Oradea pentru ca a vrut "sa vada pulsul pentru

ca era foarte, foarte  multa emotie".

De asemenea, Dana Dima, vicepresedinte Retail & Private Banking BCR,  a afirmat ca în perioada mentionata

banca a înregistrat o crestere a  numarului de clienti, atât persoane fizice, cât si companii.

La începutul lunii decembrie a anului trecut, Sorin Grindeanu a anuntat  ca atât Compania Nationala de

Administrare a Infrastructurii Rutiere  (CNAIR), cât si alte companii din subordinea Ministerului  Transporturilor

si-au anuntat intentia de a-si muta conturile de la  bancile austriece la CEC, pentru ca au gasit conditii mai bune.

"Compania Nationala de Administrare a Infrastructurii Rutiere si-a  anuntat o anumita intentie de o a face si stiu ca

vor face, mi-au spus  si mie. Şi nu doar CNAIR. Am fost anuntat ca si alte companii aflate în  coordonarea

Ministerului Transporturilor, fie ca vorbim de Portul  Constanta, fie ca vorbim de Aeroportul din Bucuresti si toate

celelalte,  pentru ca au gasit conditii mai bune la CEC. O explicatie cât se poate  de simpla", a spus Grindeanu la

receptia lucrarilor la statia de metrou  Tudor Arghezi.

El a subliniat ca aceasta mutare nu se va întâmpla rapid, dar companiile  care aveau conturi la bancile austriece au

anuntat ca vor face toate  diligentele în acest sens.

"Am fost anuntat ca ministru. Şi nu doar CNAIR. V-am spus, si CFR-ul a  luat aceasta decizie, tot ceea ce tine de

CFR, si Administratia  Porturilor Constanta si Aeroporturile, cei care au aveau anumite conturi  la aceste banci

m-au anuntat ca vor face toate diligentele. Nu e o  chestiune care sa se întâmple foarte rapid, dar toti au luat

aceasta  decizie de a se muta la o banca româneasca. Eu cred ca e bine, având si  conditii mai bune", a precizat

ministrul, subliniind ca el nu are  conturi la banci austriece.

O serie de companii si-au anuntat în acele zile intentia de a-si muta  conturile de la bancile austriece, în urma

votului negativ dat de  Austria în privinta aderarii României la spatiul Schengen.

page 1 / 1


